



Canadian Academy of Health Sciences
Académie canadienne des sciences de la santé



Dr. Cheryl Ward, EdD, MSW, RSW Former Executive Director of Indigenous Health at PHSA and developer of the San'yas Indigenous Cultural Safety Training Program

Dr. Ward is Kwakwaka'wakw from northern Vancouver Island and a member of the 'Namgis First Nation. She is the former Executive Director, Indigenous Health, Provincial Health Services Authority, and the developer of the San'yas Indigenous Cultural Safety Training Program. Her leadership in Canada has shaped understandings of anti-Indigenous racism and how related harms can be addressed as part of broader system transformations.

D^{re} Cheryl Ward, Cheryl Ward, docteure en éducation, maîtrise et baccalauréat en travail social, ancienne directrice générale de la santé des Autochtones à la PHSA et conceptrice du San'yas Indigenous Cultural Safety Training Program

Mme Ward est une Kwakwaka'wakw du nord de l'île de Vancouver et membre de la Première Nation 'Namgis. Elle est l'ancienne directrice générale de la santé des Autochtones au sein de la Provincial Health Services Authority, et la conceptrice du San'yas Indigenous Cultural Safety Training Program. Son leadership au Canada a influencé la compréhension du racisme envers les Autochtones et la façon dont les préjudices qui en découlent peuvent être traités dans le cadre de réformes systémiques plus larges.